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1. Nyt fra elevrådet/elever 
Det nye elevråd har konstitueret sig. Posterne blev besat af: 
Formand Christine Bugge, næstformand og sekretær Marius Bull Skafdrup.  
De vil gerne have en tredje person med til skolebestyrelsesmøderne, som kan 
overlappe Kristine og Sara, som begge går i 9.klasse. 
Indsatsområder for elevrådet for det kommende skoleår: Profilere elevrådet og 
opfølgning af toiletkampagnen.  
 

2. Suppleringsvalg til bestyrelsen.  
Vi holder valgmøde den 24. oktober klokken 17.00 til 19.00 i personalestuen. Valget 
skal være afsluttet senest 13. december. 
 

3. Værdier. 
Personalet har arbejdet med fælles værdier i forhold til deres virke som 
fagprofessionelle på Overlund Skole. Værdierne er: 
Fællesskab - Vi vil hinanden 
Professionalisme - Vi er stolte af det vi gør. 
Tillid - Vi vil lære af hinanden 
Måden hvorpå vi vil inddrage værdierne internt, vil blandt andet ske gennem:  
- årgangsmøderne 
- MUSamtalerne 
- Aftale fællesarrangementer i fælles forum 
- Engagere skolebestyrelsen 
- Bruge værdiordene, når vi danner nye klasser, principper, organisering, mm.  
 
Sammen med bestyrelsen har vi aftalt, at vi vil skabe fortællinger til forældrene og 
eleverne om, hvordan vi bruger vores værdiord på skolen.   
 
4. Status på vores største udviklingsområder/mål. 
- synlig læring 
- samarbejde med Houlkærskolen, Viborg gymnasiet, Mercantec og Viborg 
Katedralskole. 
- Den nye skole. Rosenvænget/Overlund. 
Vi afsøger alternative muligheder for at komme ud med budskabet til elever og 
forældrene på skolen. 
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      5.  Trivsel. 

Hvordan arbejder Overlund Skole med trivsel, og hvad gør vi, når det ikke går 
godt? 
Vi har valgt at have fokus på vores trivselsarbejde i stedet for et ensidigt fokus på 
en antimobbestrategi.  
Det betyder, at vi arbejder målrettet på flere områder med trivsel både som 
forebyggende tiltag, men også når vi oplever et barn/klasse, der ikke er i trivsel, så 
har vi en række tiltag, som vi tager i anvendelse for at barnet/klassen igen kommer i 
trivsel.  
Ledelser vil udarbejdet et officielt dokument, som beskriver, hvordan der arbejdes 
med trivsel på Overlund Skole.  

 
6. Mobiltelefoner - Ønske om at begrænse mobiltelefon brugen i skoletiden. 

Punktet blev drøftet og det tages op igen til næste bestyrelsesmøde. Derudover vil 
elevrådet tage det op som et punkt til deres næste møde.  
 

7. Forespørgsel vedrørende skoleboden og lejrskole afholdt af forældre i 
skoletiden.  
 

8. Punktet skoleboden udsættes til næste møde. Elevrådet har drøftet det sidste år, og 
vil tage den op igen.  
Lejrskolen i skoletiden, som forældrene står for er ikke en vej, vi som skole ønsker 
at gå.  
  

9. Nyt fra skolen. 
Vi har mange lærere afsted på Mærsk kurser, kurser som indeholder alt fra, 
hvordan lærere vi at kode robotter til spil ind i skolen. Kurserne er både væk fra 
skole og foregår som webseminar. 
 

10. Meddelelser. 
Der skal afleveres høringssvar vedr. de socioøkonomiske faktorer i perioden 
13.10.2016 – 04.11.2016.  
  

11.  Evt. 
Årets undervisningspris Det bedste undervisningsmiljø - DCUM 
Ledelsen går videre med det til lærerne.  
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